
• OBISK V KS NOVO POLJE

Mlada KS stari problemi
Krajevna skupnost Novo Polje sodi med naše mlajše krajevne

skupnosti, saj je nastala s prostorskim preoblikovanjem krajevnih
skupnosti v veliki akciji socialistične zveze leta 1980. Med mlajše pa
sodi še tudi po strukturi prebivalcev in starosti stanovanjskih hiš.
Seveda je tudi večina problemov, ki vsakodnevno spremljajo tu
živeče ljudi prav toliko starih kot naselje in nekaj kot krajevna
skupnost, torej ne tako zelo starih. Pa vendar, problemi se hitreje
starajo kot človek ali naselje. Zato so tudi v Novem Polju ob obisku,
ki je bil 20. junija s strani predstavnikov občinskih organizacij in
skupščine, kar pogosto omenjali »stare probleme«.

Največjo starost so prcdstavniki KS
prisodili potrebi po vcčji in bolje zalo-
žcni trgovini. O njej jc pogovor tekel
najdljc in tudi temperatura v prostoru
se je ob trgovini najvišje povzpela.
Kraj se je iz leta v leto povečeval,
trgovina pa je vsa desetletja ostala
enako vclika, je bilo slišati v razpravi.
Z Mercatorjcm niso zadovoljni. Pre-
malo ima posluha za njihove dolgo-
letnc prošnje. Za novo trgovino ali
povcčanjc ter posodobitev te nima ni-
koli dovolj dcnarja. Mercatorju sc ni
trcba bati konkurencc, saj vc, da ob
njihovi scdanji trgovini v Novem Po-
liu ne bo nobeno konkurenčno po-
djctjc postavilo novc. Kraj je za dvc
trgovini lc premajhen. Pa vcndar, po-
bude so bile dane tudi za zasebno
trgovino, z njo bi, vsc kažc, problem
najhitreje rešili.

Na koncu so le sprejeli sklep, da
predstavniki KS ponovno stopijo
v stik z razvojno plansko službo Mcr-
catorja tozd Golovcc in ponovno prc-
tehtajo vsc realne planske možnosti in
scvcda še prcj ugotovijo interes Mcr-
caiorja.

Da moj zapis nc bi izzvenel prevcč
črno, se moram vrniti na začetek po-
govora. V uvodu je Janez Verbič,
prcdscdnik krajevne konfcrcnce
SZDL, ki je razgovorom predsedoval,
dcjal, da sc jc v obdobju od lanskcga
obiska prcdstavnikov občine že rešilo
vrsto komunalnih problemov, še ne-

9 S strani občinskih družbe-
nopolitičnih organizacij, MK
ZKS, občinskega izvršnega
sveta, ZIL in Komunalne skup-
nosti Ijubljanskih občin so se
obiska udeležili: Stane Mikuž,
Jože Piškur, Tatjana Juvan,
Ljubo Žitnik, Jani Modemdor-
fer, Polona Žužek in Slavko Ger-
lica

kaj pa bo rešenih v letošnjem in v pri-
hodnjcm letu. Tako, da so razmere
v KS ta čas občutno ugodnejše, kot pa
so bilc ob lanskcm obisku.

Milan Ncfat, predscdnik komisije
za komunalno gospodarstvo, jc našiel
še nckaj nalog, ki jih imajo v svojem
programu: odstranitev smetišč in div-
jih deponij ob poteh na obrobju kra-
jevne skupnosti; ugotovitev lastništva
zcmljišč ob javnih potch in ulicah, saj
so šli posamezniki z vrtovi in ograjami
prcgloboko v družbeno lastnino; pre-
učitev možnosti napcljave toplovoda;
napcljave kabelske TV; izgradnjo vo-
dovoda in kanalizacijc po ulici II. in
IX; ureditev Zadobrovškc ceste
s pločniki in avtobusnimi postajališči,
kjcr se nekoliko zapleta vslcd gradbe-
ncga dovoljenja; najti nadomestno po-
vczavo za zaporo divjc povczave Leta-
liške cesle skozi njihovo naselje...
itd.

V razpravi je, poleg trgovine, bilo
največ zahtev po ureditvi Zadobrov-
ške ceste. Ta postaja iz dneva v dan
bolj tranzitna in vse bolj nevarna.
Zato je nujno v najkrajšcm možnem
času urediti hodnik za pešce in seveda
avtobusni postajališči z nadstreški in
vsemi potrebnimi oznakami za varen
prchod. Zelo so sc zavzeli tudi, da
bodo pomagali napeljati vodovod svo-
jcmu krajanu Mohorju in njegovemu
sosedu.

O samoupravni in družbenopoli-
tični organiziranosti v krajevni skup-
nosti se niso pritoževali. Želeli bi sicer
šc vcč zavzctosti krajanov za svoj kraj,
več njihovega sodelovanja pri skupnih
akcijah in še zlasti, da bi se organizi-
rali tudi tnladi. Vendar, krajevna
skupnost nima prostorov, v katcrih bi
se Jahko sestajaii in organizirali razne !
intercsne dejavnosti. To pa je seveda
velika škoda. '
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